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Datum:  18-11-2024 

Betreft:  Advies WMO uitwerkingsplan gemeente Sliedrecht 2025-2029 

 

 

Geachte meneer Paas, 

 

Op 6-11-2024 ontvingen wij van Saskia van Beek een Adviesaanvraag betreffende WMO 

uitwerkingsplan gemeente Sliedrecht 2025-2029. Dit uitwerkingsplan is vrijwel identiek aan dat voor 

de periode 2020-2024. Daarom beperken wij ons tot een globale reactie met aandacht voor de 

wijzigingen t.o.v. deze vorige versie. 

 

De uitvoering van de WMO maatwerkvoorzieningen ligt nog steeds bij de SDD, maar de besluitvorming 

is een bevoegdheid van de lokale gemeenteraad. 

 

Vragen/opmerkingen n.a.v. de tekst in dit uitwerkingsplan: 

- In de eerste paragrafen wordt de rol van het Bonkelaarhuis belicht, maar wordt ook vermeld  

‘’Aanvullend wordt er op buurt- en wijkniveau georganiseerd wat noodzakelijk is’’. Ons is niet 

duidelijk waar hier op gedoeld wordt? Graag zien we nader toegelicht hoe die organisatie op 

buurt – en wijkniveau wordt gedaan. En ook hoe de vraag op buurt- en wijkniveau wordt 

opgehaald. 

- De term ‘’keukentafelgesprek’’ komt niet meer voor in dit beleidsplan – wilt u toelichten 

waarom deze belangrijke fase in de contacten met cliënten niet meer voorkomt? Dat is intussen 

toch een vertrouwd begrip? 

- Wij ondersteunen de koppeling naar de uitgangspunten van het VN verdrag Handicap – en zijn 

in afwachting van het moment dat de gemeente Sliedrecht dit verdrag volledig 

ratificeert/implementeert. De reikwijdte van dit verdrag is nl. verder dan de WMO. 

- Het is goed dat er een verwijzing staat naar IZA en GALA, en naar de samenwerking met 

zorgverzekeraars. 

- Onderaan dit uitwerkingsplan is een vermelding toegevoegd m.b.t. subsidiepartners. Ons is 

niet helemaal duidelijk wat de relatie is met WMO. Wilt u dit svp toelichten? 

 

Wij hopen u hiermee voldoende input gegeven te hebben. Veel succes met het vervolg.  

In afwachting van uw reactie, 

 

 

 

 

 

Jan Trapman, voorzitter Adviesraad Sociaal Domein Sliedrecht.  


